
 
 
 

SVENSK TEXELFÖRENING 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr 73 Plats: Telefonmöte Datum: 2020-12-07 Tid: 19.30-20.15 

 
Närvarande:  Anders Gunnarsson, Clas Möller, Elmer Stefansson, Camilla Svensson, 
Richard van der Poel, Karin Petterson, Anna Olsson och Erika Johansson 
Frånvarande:   

§ 1 Mötet öppnas: 

      Anders förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning: 

     Dagordning godkänds. 
 

 

§ 3 Val av sekreterare: Camilla 

     

 

§ 4 Elitlamm: Ändringar för formatet på härstamningsbeviset för texel på elitlamm har 
diskuterats med Ulf, större förändringar kan eventuellt göras i framtiden (vi vill 
exempelvis ha tillbaka produktionssiffrorna). I nuläget kan vi ändra formatstorlek på 
rutorna så att mer text får plats. Clas och Anna är bryggan mellan oss och elitlamm. 
 
§ 5 Frågor till medlemmar:  
1. Vilken fråga är viktigast för dig som Texeluppfödare som du tycker att styrelsen ska 
driva? 
2.  Hur länge har du haft texel? 
3. Tycker du att föreningens beskrivning utav texelfåret stämmer överens med din 
åsikt? 
4. Vilka fördelar ser du med texelrasen gentemot andra raser? Har du några problem i 
din besättning som är knuten till texelrasen? 
5. Hur upplever du din lamning? (dålig? Utveckla!) Vad har du för födelsevikt i din 
besättning?  
6. Hur länge behåller du dina tackor i produktion? 
7. Riksbedömmer du dina djur? (Ja/nej? Varför? Distansen? Priset?) 
8. Tycker du om upplägget eller skulle du vilja utveckla det? (Hur?) 
9. Har du intresse utav auktion, brukar du finnas på plats? (Varför/Varför inte) 
10. Är du inne på vår hemsida eller andra sociala medier? Åsikter om den, vad vill du 
ha för flöde och gemenskap inom gruppen på sociala medier? 
11. Sommarträff? Vill ni ses, vart vill ni ses och när under sommaren passar bäst? 
 
 

 

§ 6 Årsmötet: I och med covid-19 kan det bli svårt att träffas, ett digitalt möte lär 
hållas, då kan vi lägga det tidigare på året. Tid för mötet kommer att bestämmas i 
februari. (Förslag april-maj) 
 

 



 
 

    
 
 
 

 

§ 7 Övriga frågor: Scrapie-test, för att i framtiden kunna exportera djur. Artikel bör 
skickas till fårskötsel angående ämnet. Clas sammanställer information som ska vara 
med. 
Telefonabonnemanget kommer att avslutas, möten kommer att hållas via teams i 
framtiden. 
 
§ 8 Ny punkt till nästa möte: Fastställande utav frågor och genomgång utav artikel. 
 
§ 9 Mötet avslutas: Anders tackar de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
Ordförande: Anders Gunnarsson 
Mötessekreterare: Camilla Svensson 
 
 
 
          
 

 

  

 

 

 

 


